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Paragrafer 

§§ 1- 9  

       

Sekreterare:      _______________________ 

     Barbro Trygg 

Justerare: 

 

 

______________________                               _____________________________ 

Sigvard Ländin                             Per Westberg                  

 

 

 

§ 1 Sammanträdet öppnas 

Ordförande hälsade välkommen till dagens sammanträde och förklarade mötet öppnat.  

 

§ 2 Fastställande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 3 Anmälan av protokollsjustering 

Anmäldes att protokoll nr 8/2008 från sammanträdet den 8 september 2008 blivit justerat. 

Protokollet lades till handlingarna.  

 

§ 4 Val av justerare till dagens protokoll 

Sigvard Ländin och Per Westberg utsågs att justera dagens protokoll den 21 oktober klockan 

14.00. 
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§ 5 Rapport från förtroenderåden 

Hässelgården och Skolörten 

Birgit Grahn rapporterade från Hässelgårdens förtroenderåd.  

Medlemmarna uttrycker oro över att hemtjänsten och kontaktpersonerna inte fungerar fullt ut. 

Man påtalar att rasistiska uttryck förekommer. Det framkommer inte om det är mellan de 

boende eller om det gäller personal mot boende. 

 

Med anledning av att en boende på seniorboendet har blivit påkörd på Ormängsgatan vill man 

framföra att bilisterna kör för fort. 

 

Förslagslådan som tidigare har hängt på SPF:s anslagstavla är nu borttagen. 

 

Eftersom Friskvårdscentrum hjälper till i matsalen måste tyvärr vissa aktiviteter, bingo, 

tipstolvan och kulturtimmen, ställas in. Ingrid Lindeborg informerar om att en ny restauratör 

öppnar restaurangen måndagen den 27 oktober vilket innebär att Friskvårdcentrum kommer att 

återuppta sina aktiviteter. 

 

Friskvårdscentrums underhållningsprogram för samlingssalen på Hässelgården bifogas 

protokollet. Fler besökare är önskvärt. 

 

Ordföranden framförde att det är olyckligt att ha ett gemensamt förtroenderåd för både 

seniorboendet och vård- och omsorgsboendet. Förtroenderådet beslutar hur det ska vara efter 

årsskiftet. 

 

Kerstin Johansson rapporterade från Skolörtens förtroenderåd. Skolörtens dag den 16 

september var välbesökt.  

 

Råcksta 

Pensionärsrådet önskar att Råcksta vård- och omsorgsboende inför ett förtroenderåd snarast, 

dock senast från årsskiftet. 

 

§ 6 Inför stadsdelsnämndens sammanträde den 28 oktober 2008 

Nedan följer de ärenden där pensionärsrådet har synpunkter. Övriga ärenden har 

pensionärsrådet tagit del av men har inga synpunkter på. 

 

Ärende 9. Rapport om arbetet med budgethållning 

Pensionärsrådet kan inte ställa sig bakom besparingsförslaget eftersom det drabbar de äldre 

och ser med oro på den försämring som sker inom äldreomsorgen på grund av 

budgetneddragningar. Pensionärsrådet önskar att stadsdelsnämnden hemställer hos 

kommunfullmäktige om att äldreomsorgen får kompensation för löne- och kostnadsökningar. 
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Ärende 10. Medborgarförslag 

Gunilla Carlén berömmer Miljöpartiet för att de tagit upp frågan om hanteringen av 

medborgarförslag. Per-Erik Bergman och Sigvard Ländin fick i uppdrag att kontakta KPR för 

att driva frågan om gemensamma regler inom staden för hantering av medborgarförslag. 

 

Ärende 11. Omstrukturering av Nälsta servicehus  

Pensionärsrådet konstaterade att det inte är någon förbättring för de äldre att omvandla Nälsta 

servicehus som budgethållningsåtgärd. 

 

Ärende 22. Motorcykelklubben Plebs Choppers klubblokal i Lövsta 

Pensionärsrådet anser att det är en bra verksamhet och ställer sig bakom 

stadsdelsförvaltningens förslag. 

 

Ärende 23. Redovisning från förvaltningen angående påtalade brister i äldreomsorgen 

Pensionärsrådet har svårt att acceptera att någon ska äta mat som levererats i matlåda varje 

dag. Det är angeläget att stadsdelsnämnden beslutar att den enskilde ska erbjudas att få hjälp 

med matlagning i hemmet. Pensionärsrådet påpekar också att det är viktigt att den äldre får 

möjlighet att gå till matvaruaffären för att se vilket utbud som finns och att variation är viktigt.  

 

Per-Erik Bergman påtalar att även frivilligorganisationerna behöver förbättra sin väntjänst och 

ha ett större engagemang. 

 

§ 7 Övrig information från äldreomsorgen 

Ingrid Lindeborg informerade 

Uppsökande verksamhet  

Den uppsökande verksamheten har påbörjats. Alla som fyller 75 år i år får information och 

möjlighet till besök av uppsökaren. 

 

Öppen verksamhet i Vällingby 

Förslag om att använda hemtjänstens lokal på Ångermannagatan finns. Äldreomsorgens 

pågående projekt och fixartjänsten kommer att samordnas inom verksamheten. Per Westberg 

har blivit tillfrågad om att ingå i styrgruppen men pensionärsrådet önskar en formell 

hemställan om representant. 

 

Upphandling av Hässelgården 

Kvalitetsupphandling av Hässelgården påbörjas och den av stadsdelsnämnden beslutade 

kommunikationsplanen träder i kraft. Övertagandet planeras ske 1 september 2009. 

 

Verksamhetsplan 2009 

Bilder som visades och kommenterades bifogas protokollet. 
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§ 8 Övriga frågor 

Nominering till stadsdelsnämndens pensionärsråd 2009 

Pensionärsrådet önskar ett formulär att fylla i. Bifogas protokollet. 

 

Möte hos Stockholms läns landsting, programberedning 1, äldre och multisjuka 

Var och en får ta ställning till om de vill gå. 

 

Etac-broschyr 

Per Westberg informerar om att Etac har en broschyr där man kan beställa hjälpmedel. 

 

§ 9 Sammanträdet avslutas 

Ordförande Sigvard Ländin tackade för dagens möte och förklarade därmed sammanträdet 

avslutat. 

 

 

Nästa sammanträde äger rum på stadsdelsförvaltningen den 17 november 

kl. 9.00-11.00 i rum Markelius 

 

   ------ 


